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2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada
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Nastavnik/suradnik je jasno utvrdio načine i kriterije
ocjenjivanja  studenata.  

2.2)
51 n=1091

av.=4.7
dev.=0.8
ab.=17

1.4%

1

1.7%

2

4.5%

3

11.4%

4

81%

5

Nastava se održava na vrijeme i redovito.2.3)
51 n=1099

av.=4.8
dev.=0.6
ab.=11

1.2%

1

0.6%

2

2.5%

3

8.5%

4

87.3%

5



Prirodoslovno-matematički fakultet, zbirni izvještaj, 1. semestar 2023-2024

04.03.2024 evasys Evaluation Page 2

Nastavni materijali su primjereni i razumljivi.2.4)
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Nastavnik/suradnik se zalaže što kvalitetnije izložiti
nastavno gradivo.
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Nastavnik/suradnik potiče studente na aktivnost
tijekom nastave.
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Nastavnik/suradnik je primjeren u komunikaciji sa
studentima.
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Profile

Compilation: Prirodoslovno-matematički fakultet, zbirni izvještaj, 1. semestar 2023-2024

Values used in the profile line: Mean

2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada

2.1) Nastavnik/suradnik na jasan i razumljiv način
upoznao Vas je sa sadržajem i izvedbenim
planom predmeta.
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2.2) Nastavnik/suradnik je jasno utvrdio načine i
kriterije ocjenjivanja  studenata.  
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2.3) Nastava se održava na vrijeme i redovito. 1 5
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2.4) Nastavni materijali su primjereni i razumljivi. 1 5
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2.5) Nastavnik/suradnik se zalaže što kvalitetnije
izložiti nastavno gradivo.
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2.6) Nastavnik/suradnik potiče studente na
aktivnost tijekom nastave.
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2.7) Nastavnik/suradnik je primjeren u komunikaciji
sa studentima.
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Comments ReportComments Report

3. Molimo Vas iznesite svoje primjedbe i pohvale:3. Molimo Vas iznesite svoje primjedbe i pohvale:

3.1)

<3

. (3 Counts)

:) (3 Counts)

Asistent je odličan i super objašnjava, definitivno me naučio dosad dosta stvari. Laboratorijske vježbe budu stvarno zanimljive,čak se i
zabavimo i nasmijemo.
Jedina primjedba je što imamo relativno malo puta vježbe pa požurimo da sve stignemo, ali osim toga je stvarno sve superiška

brajo je malo zbunjen al dobar je ka kruv

Bravoooo,! Sve pohvale!

Cast mi je slusati ovog gospodina doktora i profesora

Dajem same pohvale profesoru. Gdje zbog njegovog stajališta i njegove razumnosti lako je imati razgovor s njim. Također pohvaljujem
njegovo održavanje satova gdje dopušta studentima da svatko radi ono što može gdje se dokazuje kako je naše zdravlje u njegovom
interesu. Također zbog takvog držanja sata atmosfera među studentima je još bolja jer svatko se "odmara" od stresa sa fakulteta i
nema nikakvog natjecanja i stresiranja na samom satu tjelesnog.

Daleko najbolja suradnja sa profesorom/asistentom na studiju

Daleko najbolji!

Definitivno najbolja profesorica. Stvarno se vidi da joj je stalo do toga da prenese gradivo na najbolji mogući način. Ako ju netko nije
shvatio, ona sve ponovno objasni. Svaka pohvala!

Definitivno zanimljiva profesorica, nikad nije dosadno, detaljno objašnjava gradivo.

Dobar si Stipe, samo naprid!!!

Dobra asistentica koja pomaže drugima, samo mala zamjerka je što nekada ne pomogne dovoljno nego vodi studenta do rješenja, a
problem je kad student to rješenje ne nađe onda ostane u neznanju.

Dobra brada

Dobra profesorica

Dobra žena, odlično objašnjava.

Do mene je...

Draga i pristupačna profesorica, spremna pomoći u nedoumicama tijekom vježbi, trudi se naučiti nas povezivati te dobro shvatiti svaki
praktikum s teoretskim dijelom.

Drago mi je što nam nastavnik dopušta da radimo koliko je u skladu s našim mogućnostima i trudi se da nas barem taj jedan put
tjedno rastereti učenja i "mozganja".

Em je predmet koji savršeno pristaje profesorovom načinu predavanja.

Fer i pošten profesor,uvijek nam objasni šta nam nije jasno i prilagođava nam se. Posluša primjedbe i radi na njima. Vježbe iz SPA su
užas(ovo nije za profesoricu). Molim vas zaposlite više asistenata koji će znat prenijeti znanje.

Grupe na ispitima su različitih težina, zadatak može biti dosta nejasan.

Htio bih pohvaliti to da se nastavnik trudi pojednostavniti dijelove gradiva koji bi, za nas koji nismo matematičari, mogli biti dosta
zahtjevni.
Osim toga, kolokviji nisu pretjerano teški, već su primjereni razini našeg studija. Sve u svemu, kolegij je zanimljiv i jednostavan.

Iako mi je većina teorije suhoparna pa čak i dosadna, profesorica se trudi što bolje ju objasniti. Svo gradivo koje se piše na ploči je vrlo
detaljno i relativno sporo ga se iznese, što mi se sviđa jer omogućava lakše praćenje nastave.

I na vježbama i na predavanjima nedostaje posvećivanje studentima. S Gradivom na Programiranju 1 smo počeli kao da svi imamo
određeno predznanje (kao da bolje znamo programirati nego jednadžbe i nejednadžbe na studiju Matematike...). Materijali koji su nam
dostupni su korisni, ali je besmisleno da ih sami moramo naučiti da bi imali pravo prisustvovanja na predavanju umjesto da ih profesor
objasni.

Inače sam kod prof. Antunović? (najbolja profa ikad i to skroz objektivno (nadam se da je anketa anonimna khm)), ali bila sam u 2
navrata i na predavanjima kod prof. Pleštine.
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Osim što stvarno jako brzo prelazi gradivo, smatram da i ona super predaje. Objasni na kraju sve ali puno nam se upitnika stvori za
vrijeme sata koji se razriješe tek pred sam kraj istog :")

iskreno mislim da je profesor Rončević jedan školski primjer odličnog profesora i znanstvenika. Stručan, profesionalan, trudi se
približiti nam nove koncepte na što bolji način i stalo mu je da usvojimo znanje, nije naporan i dosadan. Laboratorijske vježbe iz
mikrobiologije daleko najbolje vježbe od svih kolegija! Interaktivne, praktične, opuštena atmosfera, primjenjivo znanje. U svakom
slučaju odličan profesor i još bolji čovjek!

Isti problem kao si dosadasnjim programiranjima,prvi sat svi imaju osjecaj ko da smo vec propustili nesto jako bitno i jako je tesko
uhvatit gradivo ako ono leti,a nama su osnove ili lose objasnjene ili nisu objasnjene uopce.na spa jako malo studenata uopce zna
pokrenuti program u kojem radimo,a kamoli samostalno raditi nesto u njemu

Izuzetno dobra profesorica, ali voli jako sitno pisati za anfiteatre...

Izvrstan profesor, zanimljivi sati

Jako draga profesorica uvijek su joj zanimljiva predavanja!

Jako kvalitetno predavanje

Jako mi se svida kako profesor razumije kako svi nemamo istu kondiciju, itd. i postuje to.

Jako mi se sviđa način predavanja i odnosa same profesorice sa studentima.

Jako mi se sviđa što je profesirica uvijek verda i vesela i što pokušava primijeniti stvaran život i konkretne primjere na gradivo.

Jako pristupačan, drag i obazriv prema studentima. Nikakve primjedbe, samo pohvale :)

Jako ugodna atmosfera na vježbama. Kvalitetno i jasno obrađuje zadatke.

Jako zanimljiv praktikum

Jasno se vidi da profesorica želi prenijeti studentima što više sadržaja. Problem je neorganiziranost u toku sata pa zbog velike količine
informacija koje nisu kronološki izvedene studentima podosta oteža razumijevanje. Usprkos svemu, profesorica pokazuje iznimnu
želju za prenošenje znanja te pokazuje empatiju prema studentima.

Jedan od boljih profesora ovoga odjela

Jedan od najboljih profesora. Svaka cast. Odlican predavac. Covjek sve odlicno i jasno objasni te tocno zna sto govori. Zanimljiv sto
se i vidi po tome da je uvijek amfiteatar pun. Volio mi da mi predaje vise predmeta a ne samo analizu.

Jedina primjedba je što na fakultetu ima jako malo profesora kao što su prof. Dražen Kustura i prof. Tomislav Matić. Gradivo nam
prenesu razumljivo i bez nepotrebnih stavki koje kasnije ni nemamo na ispitima i kolokvijima. Vrlo je primjetno zalaganje za kvalitetnu
nastavu i prenošenje znanja.

Jedina primjedba mi je to što iz nekog razloga profesor Peran voli studentima stvoriti sliku "teže" matematike i odlaziti u sfere koje ne
bismo trebali raditi još par godina. Vremenom nas to iscrpi na predavanjima. Konstruktivno je kada se dohvati teme koju trenutno
obrađujemo ili ćemo obrađivati u tekućem semestru, ali nekada odlazi u gubljenje vremena i zbunjivanje već zbunjenih studenata.
Skripte koje imamo su pune grešaka, ali suma stečenog znanja kod profesora Perana i predavanja istog predmeta daju mogućnost
studentima da sami zamjećuju pogreške. Što je ogroman plus!

Jedina zamjerka je što se neke greške i bug-ovi unutar lekcija i testova nisu s godinama održavanja predmeta mogli popraviti.

Kao brucoš sam iznimno zadovoljna sa nastavom i nastavnicima.

Kao netko tko nije sa smjera biologija ili kemija moram reci da je profesorica vrlo jednostana, jednostavna je za pratiti te vrlo dobro i
podrobno objasnjava gradivo.

Klasika svake godine zbunjoza pa se na kraju snize kriteriji. Tribalo bi malo brze ispravljat ispite.

Kod kolegija mi se sviđa to što nismo preopterećeni rokovima već sami možemo birati što ćemo kada obaviti, a uz to profesorica nikad
ne zraži ništa van nastavnih materijala.

Koliko god mi se sviđa ideja testova mislim da nisu baš dobro podijeljeni bodovi. Smatram da bi se parcijalni ispitima trebalo dati više
bodova a testićima manje ili napraviti nešto u stilu da cijeli kolegij nosi više bodova pa napraviti neku drugačiju raspodijelu.

Komunikacija sa profesorom je odlična. Na zanimljiv način izlaže gradivo te potiče studente da sami promisle o istom. Svojim načinom
komunikacije zaintrigira studente o kolegiju te se na taj način gradivo lakše usvoji. Također se primjeti kako je komunikacija između
profesorice Vojković i profesora Perana izvrsna te se gradivo s predavanja i vježbi prati u potpunosti.

Kralj

Krasna profesorica uvijek spremna pomoći studentima i maksimalno nas naučiti svemu. Svaka pohvala od srca (2 Counts)

Kristalno jasan i zanimljiv.

Kriteriji ocjenjivanja i polaganja nisu jasno određeni na početku semestra. Nitko ne zna kako funkcionira.

Laboratorijske vježbe su jako zanimljivo osmišljene. Sve što se radi na vježbama potiče interakciju među studentima što je puno bolji
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način za učenje nego suhoparno slušanje i rješavanje zadataka. Sve pohvale!

Lakši usmeni molim.

Legenda, sve najbolje. Triba nan više ovakvih!

Los nacin polaganja predmeta koji je prije svega velikoj vecini studenata ili gotovo svima izborni, a samo gradivno nije nimalo lagano.
Ovakav novi nacin polaganja preko bliceva i manjih kolokvija je na kraju krajeva tezi nego inace zbog cinjenice da nemamo rokove u
drugom mjesecu. Bodovi na blicevima i kolokvijima su lose rasporedeni i jako je tesko skupiti uopce dovoljno za prolaz a kamo li za
neku vecu ocjenu.

Malo više objašnjavanja zadataka bi nam trebalo...

MasterPython i tjedni testovi najbolja stvar ikad, puno pomogne, šteta što drugi kolegiji ne nude toliko prilika za dizanje ocjene

među dražim profesoricama, stvarno sve super

Mislim da bi se vježbe trebale održavati kao i svake druge vježbe. Skupne vježbe u amfiteatru u kojima se samo izlaže materijal ne
pružaju nikakav način uvježbavanja. Najgora stvar mi je što su uvedeni domaći svaki tjedan. Fakultet se spustio na razinu osnovne
škole. U redu je da imamo domaći, ali osmisliti da je potrebno svaki tjedan predati domaći mi je bizarno za jednu visokoškolsku
ustanovu.

Mislim da je jedina primjedba ta što profesorica prebrzo rješava zadatke pa početnicima koji nisu dobro upoznati sa pythonom teže
shvaćaju kako se rješavaju zadatci i teže im je pohvatat što se sve radi. Za sve ostalo same pohvale profesorici jer je uvijek tu za
pomoć pri rješavanju i shvaćanju nas studenata.

Mislim da ovaj način izvedbe ocjenjivanja nije pogodan niti pravedan za studente u usporedbi s prijašnjim sistemom. Super je
provedba malih testova jer nam omogućava realniji uvid u naše razumijevanje odrađenog gradiva, ali mislim da je loše to što nam
ocjena (polaganja predmeta) previše ovisi o tome te se opet svodi na previše učenja bez razumijevanja samo u kratkom vremenu.
Nemamo prostora za greške koliko smo imali prije, a mislim da nam nije svima potrebno jednako vremena da razumijemo i da nam se
"slegnu" dane informacije pa neovisno o količini učenja možda nismo uspjeli s razumijevanjem odraditi to i taj test nas mnogo
kažnjava. Umjesto da budi poticaj proizvodi veći problem. Predlažem da ostanu mali testovi, ali da na kolokvij se da više bodova jer
nam onda ocjena ne ovisi previše o malim testovima. Možda da testovi budu poprati dodatni bodovi jer ovako stvaraju previše stresa.
Krene li svaki kolegij provoditi ovakve načine ocjenjivanja mislim da će imati puno gori utjecaj nego prijašnji sistem zapravo stvorit će
kontraefekt.
Profesori često zaborave kako je biti student i učiti o nečemu prvi put.

Molim Vas, odgovarajte na mailove

Može mnogo bolje.

Nacin polaganje predmeta se na papiru cinu laksi/jednak onome prije, ali profesor je to lose realizirao. Blicevi nisu jasno napisani i nije
uvijek jasno koji se pojam trazi od nas da objasnimo, kako da rijesimo zadatak. Lose su rasporedeni bodovi koje mozemo prikupiti da
bi polozili predmet i ovisimo o svakom od bliceva i kolokvija. Uz to profesor cesto kasni na nastavu, ne javlja nam mailom kada uopce
imamo predavanje i ne objasnjava primjere nego u kratko na predavanju ispisuje samo dokaze..

Najboljaa profesoricaa!!

najbolja profesorica!!!!

Najbolja Profesorica, uzor,  primjer i motivacija!
Hvala!

Najbolja profesorica ikad, predobro objašnjava na vježbama, sva nejasna pitanja razjasni i objasni na najbolji mogući način!!!!!

Najbolja profesorica koju sam do sada imala. Sve objašnjava, jasno, bez kompliciranja.

Najbolja profesorica objasni svaki detalj, sve objašnjava na primjerima.

Najbolji profesor na informatičkom odjelu,trudi se u izlaganju i potiče studente na rad i logičko povezivanje. Gušt je prisustvovati na
predavanjima i vježbama. Dosta profesora se može ugledati na njega.

Najdraža profesorica, a i predavanja daleko.
Gradivo je odlično objašnjeno, shvatljivo je i lako pamtljivo. Profesorica Antunović je isto tako stvarno simpatična i odličan je predavač.
Osobno sam ekstra zadovoljna s predavanjima:)

Najsusretljivija osoba ikad ♥  Jako dobra profesorica, bez primjedbi

Nastava se održava jako rijetko, a i kad se održava profesor kasni minimalno 15 minuta. Od nastavnog sadržaja do početka 12.
mjeseca odrađeno je možda 10 posto. Jednom prilikom smo umjesto predavanja imali probni sat jedne profesorice iz srednje škole za
njen stručni ispit umjesto da se bavimo svojim gradivom.

Nastavnica drži vježbe na vrlo razumljiv i zanimljiv način i uvijek je dostupna za naša pitanja.

Nastavnica je vrlo jasna na predavanjima i vježbama.

Nastavnica malo brzo prolazi kroz predavanje, međutim lako ju je za pratiti i veoma pristupačna za sva pitanja.

Nastavnica pre draga i zanimljivo objasnjava
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Nastavnica ubija u pojam sa svojom netrpeljivošću prema studentima te gubim svaku nadu za željom za učenje.

Nastavnik izvrsno objašnjava i izlaže gradivo te su predavanja zanimljiva i poučna.Radujem se ostatku predavanja!

Nastavnik je pristupačan, više je problem težina predmeta nego sam nastavnik. Gradivo prolazi postepeno i detaljno.

Nastavnik Nakić je dobar, šarmantan, kolegijalan i vidi se da voli što radi te cijeni uloženi trud studenata. Svaki problem kod predmeta
ne dolazi zbog njega nego zbog pretrpanog programa koji pokušava sumirati previše kemije u jedan semestar i po mome mišljenju
veliki bi bio benefit smanjiti broj pokusa ili vježbi da se može više fokusirati na pojedine.

Nastavnik se uvijek trudi temeljito, jasno i na motivirajući način izložiti gradivo.

Nastavnik shvaća da svaki studnet nema istu fizičku spremu za nastavu i vrlo je ljubazan.

Nastavni sat je monoton, i profesorica ne prenosi znanje na najkvalitetniji mogući način.

Nastavni sat je monoton.

Natjecanje Master Python je nepotrebno, kao i obavezno gledanje predavanja od kuće prije samih predavanja.

Na zanimljiv način izlaže sadržaj. Odlična profesorica bez ikakvih primjedbi :)

Način izvođenja nastave je užasan. Moguće je ostvariti 90 bodova pismeno i 10 usmeno te je potrebno 60 bodova za prolaz što je
previše i treba se smanjiti na dosadašnjih 50. Testići nam trebaju podizati ocjenu, ali umjesto toga su razlog našeg pada. Iznose 40 %
ukupnog broja bodova na kolegiju, a pišu se samo 10 min, što je premalo. Skripta je loša, pretrpana nebitnim sadržajem i jednostavno
nerazumljiva. Ne pomaže ni to što se koriste druge oznake, kao što su N umjesto Ker,  R umjesto Im, ' umjesto * za dual,... Radili smo
vrlo malo zadataka i svi zadaci su teorijskog tipa što je u usporedbi s prethodnim godinama na kojima je bilo mnogo normalnih
zadataka ogromna razlika (na gore) u sadržaju. Profesor također ne rješava zadatke već samo komentira "Očito. ", "Trivijalno.",
"Analogno prethodnom. " ili "Nema što drugo biti." i ne razumije da je on tu da nas nauči kako se zadaci rješavaju. Profesor slabo
objašnjava teoriju i samo piše po ploči ono što je u skripti u kratkim crticama i s drugim oznakama. Također ima naviku da ne bitne
stvari govori glasno, a kad krene govoriti nešto bitno skroz se stiša, pa kad završi s bitnim ponovo počne glasno govoriti. Unatoč
našem ne znanju koje ukazuju rezultati, profesor nije napravio nijednu značajnu promjenu niti se nije prilagodio tome što ove godine
drži vježbe, što pokazuje da se profesor nije snašao u ulozi asistenta i da u budućnosti predmet trebaju držati 2 osobe, profesor teoriju
i asistent vježbe.

neka profesor bude blag na usmenom ispitu, ostalo je sve super

Nemam komentara

Nemam ni jednu primjedbu. No, s druge strane dajem samo pohvale PMF-u. Profesori puni razumijevanja i s lakoćom objašnjavaju
nama studentima zadatke (i uz konzultacije) što nisam očekivala!

Nemam nikakve primjedbe!

Nemam pohvala. Program i plan polaganja kolegija nije do kraja izjašnjen. Materijala za učenje gotovo da i nema, kao ni zadataka iz
kojih bi se moglo učiti. Rješenja domaćih radova su postavljena tjedan dana prije testa i to na zahtjev studenata. Svaki tjedan imamo
domaću zadaću koju je teško riješiti kada nam gradivo nije dobro objašnjeno. Neorganziranost na vrhuncu. Rezultate testova
kontinuiranog praćenja čekamo tri tjedna. Ne znam kako položiti ovaj kolegij.

Nemam primjedbe na profesora Radobolju kako predavaca iz teoretskog dijela kolegija "Vektorski prostori", no ove godine drzi i
vježbe iz istog kolegija no na vježbama se većinom bazira opet na teoriji, ne rješava zadatke do kraja, rješi 2 do 3 zadatka tokom 2
sata vježbi, koji su opet više teoretski nego zadatci iz vježbi

Nemam primjedbi,trudi se da nam prenese znanje i želi da nam danas sutra nešto ostane u glavi.

Nemam primjedbi. (3 Counts)

Nemam primjedbi i pohvala (12 Counts)

Nemam što reći.

neman

neman nista protiv, ali nemam ni pohvale

Nema primjedbi, sve pohvale profesorici

Nema se tu šta više reći, rezultati govore za sebe.

Nemogućnost praćenja nastave zbog brzine.

Ne održava predavanja. Ukoliko se dogodi da ipak odluči doći (izuzetno rijetko) kasni najmanje 15 min.

Ne znam, ne dolazim na predavanja

Novi način polaganja kolegija nije dobar. Mali testići nemaju smisla jer samo snižavaju ocijenu. Previše uzimaju od ocijene,40%.. Ako
već imamo te male testiće trebali bi duže trajati jer neki su jednostavno spori i nemogu rješit to u 10 minuta i onda se uspaniče.
Trebalo bi se gledati znanje, a ne brzina rješavanja. Bilo bi bolje da su samo dva kolokvija i u njima teorija i zadaci, a usmeni bi mogao
bit samo za važne kolegije. Bodovanje nije dobro i većina kaže da je najbolje to na jesen ostavit.
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Također, nije nam jasno bilo šta se treba učiti za kolokvij i iz čega jer je premalo materijala. Malo smo zadataka radili i skoro samo
teorija je. Na kolokviju nismo očekivali da će samo teorija biti i neki zadatak(opet teorijski) jer smo navikli na zadatke u kolokviju pa
smo se možda više fokusirali na njih. Na satu prebrzo prođete neke stvari i ne svatimo vas ili u natuknicama kažete pa je teže
pohvatat.

Objašnjavati razumnije.

Ocjene govore same za sebe, nepotrebno je dodavati bilo što.

odlican i zanimljiv

Odlican nacin predavanja, tj drzanja vjezbi, sve jasno objasnjeno

Odlican profesor

odlican profesor, ali ponekad monoton

Odlican tempo, lako se slusa i prati, susretljiva profesorica, ugodna atmosfera, samo nedostaje malo tezih rijesenih zadataka
slicnijima onim na kolokviju.

Odlican trener

odlicna!

Odlicna profesorica sve pohvale

Odlicno objasnjavanje gradiva

Odličan (2 Counts)

Odličan profesor!
Sve pohvale!

Odličan profesor, zanimljiva predavanja!

Odlična asistentica koja je uvijek spremna pomoći kad se nađemo u problemu i neznanju , na vježbama uvijek susretljiva i
komunikativna. Stalo joj je da studenti znaju što bolje i da rezultati testova budu što bolji!

Odlična i stalo joj je do našeg znanja.

odlična jedino ponekad me "izgubi"

Odlična komunikacija sa studentima, kada primjeti da nismo razumjeli vrati se na početak i objasni još jednom, trudi se lekcije nam
približiti kroz nekakve životne primjere, kolokviji su uvijek u dogovoru sa studentima tako da svima odgovara

Odlična profesorica!

Odlična profesorica, kvalitetna nastava, te je vrlo pristupačna studentima, svaka pohvala za prof. Dunkić. Materijali su jasni i
razumljivi.

Odlična profesorica, nemam primjedbi! (2 Counts)

Odlična profesorica, nemam primjedbi.

Odlična profesorica, uvijek se trudi da svi razumiju gradivo. Nemam primjedbi.

Odlična profesorica, zalaže se za dobrobit studenata, ali pritom je i pravedna i korektna. Na najrazumljiviji način izlaže gradivo i potiče
nas na rad. Sve pohvale!!

Odlična profesorica i sve fenomenalno objasni.

Odlično i razumljivo  izlaganje predavanja,načinom izlaganja potiče studente da slušaju i prate tijekom predavanja.
Sve pohvale!!

Odlično objašnjava i korektan je profesor

odlično objašnjava i temeljito

Odlično objašnjavanje gradiva, zalaže se da dobro objasni zadatak te priskoči u pomoć kada je potrebno.

oslobođena sam tjelesnog pa nemam što reći

Ovaj kolegij je jedan veliki kaos. Krivica nije u tolikoj mjeri pala na profesoricu Luciju već na nositeljicu kolegija. Jednom riječu užasno
smislena nastava, a vježbe i gore

Očajna organizacija sata, kaotično objašnjavanje, nedostižan tempo, neadekvatna priprema za kolokvij.

Plan kolegija je dobro osmišljen, samo što u početku malo djeluje zbunjujuće. Možda bi bolja demonstracija GitHuba poslužila
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studentima kao bolji poticaj da započnu s projekom na vrijeme. Također nekakvo objašnjenje spajanja baze podataka (s kodom) jer je
to svima sasvim novo i nepoznato. Inače pohvale za jako dobar feedback nakon prezentacija timova, i općenito dostupnost profesora
:)

Pohvale: Detaljno objašnjava vježbe, demonstrira ih, uključuje sve studente u rad i ima puno strpljenja za greške studenata. Pristupa
ozbiljno radu.
Primjedbe: Ne postoje.

Pohvale: Nikada( ali baš nikada ) ne kasni na predavanja, detaljno objašnjava gradivo i povezuje ga sa svakodnevnim životom pa ga
na taj način učini puno zanimljivijim. Na pitanja studenata odgovara konkretno i nedvosmisleno.
Primjedbe: Ako ih i ima, ostaju u sjeni pohvala.

Pohvale: Prije svega ova profesorica je savršen predavač, vrlo jasno izlaže temu, učini je zanimljivom, drži koncentraciju studenata na
najvišoj razini, što je inače prava rijetkost.
Primjedbe: Doslovno ih nemam.

pohvale prof. Ćurković jer je draga i susretljiva profesorica koja je uvijek spremna pomoći. vidljivo je da prof. uživa u predavanju ovog
kolegija i trudi se da nam na što lakši način objasni gradivo.

Pohvale profesorici na odličnom radu i trudu. Od srca joj hvala što pokušava sve učiniti i poučnim i zanimljivim (u tome i uspijeva).

Pohvale za prof. Ines jer se zaista trudi kroz cijeli semestar što bolje prezentirati gradivo, ali mislim da se u nekim segmentima (na
razini kolegija) pretjeruje, npr. slikavanje i predaja zapisa iz bilježnice - totalna glupost, nismo u 2. razredu OŠ. Nekome tko je redovit
to nije problem napraviti, ali totalno je bezvezno to uopće tražiti.

Pohvale za profesoricu, posvećena studentima, pristupačna, jasno tumači i prezentira sadržaj kolegija te se trudi aktivirati studente.

Pohvale za trud posvećen približavanju koncepta kolegija studentima! Svako dodatno pitanje i nejasnoću profesor objasni detaljno :)

Posebne pohvale profesoru Dinu Peranu i profesorici Suzani Antunović jer su uvijek veseli te time podignu atmosferu i motivaciju za
rad.

Posvetiti vise pažnje konkretno zadacima, tj. sadržaju koji se ispituje na kolokvijima/ispitima.

Pozitivno: profesorica se trudi objasniti te joj se uvijek mozemo obratiti za neki problem.
Negativno: Vrlo nerazumljivo objasnjava gradivo neke stvari koje se mogu pojednostavniti ona ih komplicira. Ulazi u neke dubine
zadataka sto je nepotrebno. Mislim da nije dobar profesor za vjezbe jer vecina studenata ne razumije nacin objasnjavanja. Znamo da
je ovo neka nova matematika ali drugi profesori na vjezbama puno bolje objasnjavaju od nje. Smeta mi sto uvijek trazi neke nove
nacine rjesavanja. Ja bi razumio to da smo mi neka visa godina ali mi se jos navikavamo na sve ovo. Takoder primjecujem da sve radi
da odradi svoje vjezbe i stignemo za kolokvij obraditi a tako se ne radi. Iskreno ne bi volio da mi predaje vjezbe u drugom semestru pa
i dalje.

Precrtajemo nacrte i radimo sami većinu projekta tako da ne vidim smisao dolaska na nastavu od profesorice.

Predavanja nekad znaju biti nezanimljiva, možda zbog obrađivanja trivijalnih dokaza koji stoje u skripti u sličnoj formi
Profesorica je otvorena za sva pitanja i komunikaciju

Predavanja su nezanimljiva, profesorica nema strpljenja zbog čega često nepotrebno prijeti praznim prijetnjama, iskorištava 15 minuta
pauze da bi nastavila održavati sat, a zna očekivati da stojimo do kraja oba predavanja, objašnjavanje materijala je uobičajeno
površno te se ista količina znanja može izvući iz samih prezentacija

Predavanja su održana uredno, poučno, razumljivo i zanimljivo. Profesorica se trudi što više i lakše nam objasniti gradivo. Satovi
predavanja su ugodni, poučni i bez stresa. Pohvale profesorici na tako odličnom radu i pomoći koju nam uvijek pruža.

Predavanja su razumljiva, opsežna i odlično napravljena i provedena. Satovi su predavanja dinamični, ugodni i poučni. Pohvale
profesorici na odličnom načinu održavanja predavanja i prenošenja znanja te joj hvala na tome.

Predmet bi trebao biti u skladu s brojem ECTS bodova i "težine" predmeta.

Predmet je sam po sebi težak i nije svakom lako svatit, pogotovo za osobe bez predznanjem i tu mislim da se pojavljuje najveći
problem kod predavanja nastavnice jer ona predaje bez da objasni gradivo.

Predraga, odlicna i postena profesorica. Sve jasno objasni.

Pre draga i zanimljiva profesorica

Premalo vremena na kolokviju. Fakultetski kompjuteri prespori za pisat kolokvij 50 min. Nismo bili obaviješteni da je zadnji zadatak na
prvom kolokviju za dodatne bodove. Demonstrator T.D. dobar. Čemu služe domaći radovi?

Prepuna znanja profesorica trudi se uključit nas što više, kako u kolegij, tako i u ostale aktivnosti poput muzeja, izložbi, seminara…

previše fokusirana na najgore studente

Previše trčanja.

Primjedbi nema

Primjeri na nastavi su suviše jednostavni ne predstavljaju ono što se traži. Priprema za kolokvij je bila adekvatna tek sat prije njega
samog. Ovo vrijedi za gotovo sve kolegije na studiju matematike
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Problem kojeg primjećujemo je manjak primjera uz pojašnjenja. Gradivo je objašnjeno,  ali u pojedinim važnim cjelinama zbog manjka
primjera i zadataka dolazi do slabijeg razumijevanja gradiva kod studenata. No to je više naputak za materijalne negoli za profesoricu
Suzanu.

Prof. Antunović objašnjava marerijale na jako razumljiv način.

Profesionalna pomoć pri seciranju!

Profesora Mladenovića vrlo cijenim jer svako predavanje koje drži nastoji da ono bude zanimljivo studentima te daje dobre savjete za
život u budućnosti.

Profesor daje sve od sebe da bi nam objasnio i priblizio gradivo, ali nacin polaganja samog predmeta je jako lose osmisljen i
"prikupljanje" bodova nije jednostavan nacin za polaganje, bez obzira sto nam je objasnjeno da ce biti.

Profesor Dino je jedan izvrstan profesor i jedan od profesora koji najviše zna na ovom fakultetu i kvalitetno podučava studente!

Profesor dobro izlaže i vidi se da zna puno o predmetu!

Profesor dobro objašnjava, ponekad je previše monoton pa ga je teže pratit

Profesor dobro objašnjava, ponekad prebrzo krene na idući zadatak

Profesor Hraste uvijek održaje satove koji su zabavni i potiču studente na razvijanje zadravih navika te poboljšavanje komunikacije i
zbližavanje studenata u prvoj godini. Žao mi je što postoje problemi s dvoranom jer su satovi tjelesnog doveli dosta opuštenosti u
inače težak program.

Profesorica B. Apostolska je primjer kako bi profesor trebao držati predavanja i uspostaviti odnos sa studentima.

Profesorica Biljana, jedna od rijetkih koja razumije studente i izlazi u susret kad god to može!!! Dobri duh Odjela za Biologiju  

Profesorica Divna Krpan korektno održava predavanja, nastavni materijali su razumljivi.
Smatram da je problem u vježbama. Kod demonstratorice su vježbe sasvim korektne i razumljive, ulazi se u detalj koda i odlično se
objasni uloga koda bez nepotrebnih objašnjavanja teorije koju smo već slušali prethodno sat i pol na predavanjima, dok kod
demonstratora/profesora Zorana Sambola jednostavno se gradivo ne da razumjeti. Previše objašnjavanja neke teorije koja je već
obrađena na predavanjima, kod se jako slabo objašnjava, najveći fokus je samo uzeti gotov kod i onda pola sata pričati o debuggeru i
kako radi neka metoda(teorijski, znaci već objašnjeno na predavanjima). Mi na kolokviju imamo zadatak taj kod kucati, i te vježbe koje
imamo jednostavno ne pomažu pri tome. Na P2 smo imali sasvim korektno objašnjenje za svaki kod i kako ga struktuirati i napisati.
Volio bih da se vježbe kod profesora Zorana Sambola malo više fokusiraju na to kao što je to slučaj i kod demonstratorice kojoj
nažalost ne znam ime jer sam samo jednom bio kod nje.

Mislim da ove primjedbe najviše podržava činjenica da nas je kod profesora Zorana na vježbama maksimalno 5-10, ako i toliko.

Profesorica dobrog raspoloženja i savršene intonacije. Zalaže se da što bolje objasni nastavno gradivo.

Profesorica jaki dobro drži sat.

Profesorica je iznimno nekorektna kad su u pitanju rezultati i ne drži se onoga što je rekla. Rezultati se čekaju po 3 tjedna, u većini
slučajeva ih objavi večer prije drugog ispitnog roka i slično te uvijek tvrdi da će rezultati biti određeni dan pa ih objavi 10 dana nakon.
Prema studentima to nije u redu. U slučaju da profesorica nema toliko vremena za ispravljanje ispita, nek posao prepusti asistentima.
Isto tako, domaći radovi ne bi trebali biti obavezni, tj. uvjet za potpis. Dolasci također nemaju smisla. Tko želi slušati predavanja, doći
će. Tko ne želi, nema smisla da zabušava.
Da ne bude sve tako crno, bolje je raditi u VS Code.

Profesorica je izvrsna, sve objasni koliko god puta treba, mirna je, zanimljiva, čuje svakog od nas i potiče zalaganje. Ni na što nas ne
prisiljava, ona je tu da nam pomogne ako želimo.

<3

Profesorica je jasna i vrlo ju se lako razumije. Nema problema ponoviti i objasniti ostu stvar vise puta ukoliko je potrebno. Trudi se
svima sve objasniti i uvijek je otvorena za pitanja.

Profesorica je nekada nesigurna.

Profesorica je oličenje i primjer izvrsnosti predavača. Trebala bi biti promjer za cijeli odjel Matematike pa i cijeli PMF, gradivo je
maksimalno približila studentima, otvorena je za pitanja i razumna

Profesorica je predraga i jako joj je stalo da shvatimo gradivo. Uvijek je spremna pomoći i savjetuje nas. Trudi se oko svog sata i
svojih studenata.

Profesorica je pristupačna i trudi se u održavanju nastave. (2 Counts)

Profesorica je talentirana u predavanju i približavanju gradiva studentima, materijali su super pripremjeni, moja jedina primjedba je što
testovi umjesto da imaju problemsku komplesknost (zadatci gdje se vrednuje usvojenost koncepata i baratanje njima), svode se na
komputacijsku kompleksnost (duge derivacije koje zahtijevaju puno algebre ili nejednadžbe u kojima je glavna prepreka krivi predznak
ili krive zagrade u intervalima).

Profesorica je uvijek spremna pomoći studentima i objasniti što im nije jasno. Uvijek je možemo pitati što nas zanima.
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Profesorica je vrlo dobro, ali mislim da bi trebala pronaći malo jasniji i lakši uvod za početnike koji nisu upoznat sa pythonom. Trebala
bi malo više vremena provesti sa uvodnim satom to jest da malo bolje i detaljnije objasni što radimo na satu i  kako se rješavaju zadaci
jer većinom vremena je teško povezati kako se koji zadatak rješava.

Profesorica je vrlo susretljiva te se uvijek trudi podrobno objasniti i primjerima približiti gradivo studentima.

Profesorica kasni na predavanja, gradivo prolazi letimično i nerazumljivo. Ne održava nadokandu, bez javljanja studentima.

profesorica kaze necemo imat pauzu drzi nas od 8:15 do 10 ako ne i duze bez pauze i prijeti ako odemo ranije

Profesorica Laštre je tipičan primjer matematičara po stilu predavanja koji je sistematičan, planiran i rigorozan. Meni se osobno sviđa
pristup iako postoji manjak meni kao fizičaru, a to je nedostatak motivacije i implikacije. Prva stvar što se treba pitati kada se uvodi
novi pojam je zašto nam je potreban- što točno su matematičari pokušavali riješiti kad su imali potrebu uvesti npr. derivacije ili red
funkcija. Druga je što nam to implicira npr. Lagrangeov teorem je zanimljiv, ali pri čemu točno bi nam mogao koristiti. Problem kod
podučavanja analize je što su sve definicije več rigorzno određene i gotove, no za mene bi imalo više smisla npr. uvoditi integral iz
pozicije Leibniza i Newtona u 17st. nego Riemanna koji je u 19 st. samo poboljšao definicije. Implementacija toga je možda teška
zbog ograničenog broja sati no uveliko bi pomogla pri razvijanju matematičkog i problemskog razmišljanja kod studenata.

Profesorica materijale uvijek predstavi na vrlo jasan način te kroz primjere i zadatke objasni nastavnu jedinicu.

Profesorica Mirna definitivno je jedna od profesora koja razumije studente i uvijek je voljna pomoći. Profesorica jako dobro objašnjava
gradivo i uvijek je voljna ponoviti i detaljnije objasniti ako nešto ne razumijemo. Sve pohvale.

Profesorica možda traži malo previše od studenata, ali je dobar predavač.

Profesorica na dosta nejasan način izlaže gradivo, teško je pratiti, i uz to, izostavlja neke bitne informacije.

Profesorica na jednostavan i lako razumljiv način izlaže nastavni materijali i provodi vježbe.Sve pohvale.

Profesorica na zanimljiv i razumljiv način objašnjava gradivo.

Profesorica ne prati gradivo s vježbi (na predavanjima je započeta cjelina koja je istoga dana završena na vježbama). Predavanjima
ne pristupam često iz razloga što me većinom zbune u činjenicama koje sam do tada znala. Toplo se nadam da usmeni ispit neće
tražiti više nego što nam je pruženo.

Profesorica odlična,
pomaže stidentima sa svim nejasnoćama

Profesorica odlično, jasno i kvalitetno objašnjava lekcije i održava predavanje. Predavanja su dinamična i lako razumljiva. Sve pohvale
profesorici na izvrsnim predavanjima.

Profesorica odlično obavlja svoj posao, svaka nejasnoća je objašnjena i motivira nas na učenje

Profesorica odlično objasni gradivo i zalaže se što bolje objasniti nastavne materijale. Također sva predavanja su u redu i uvijek na
vrijeme, no što se tiče ispravljanja kolokvija i ispita, ispravljeni su uvijek u zadnji tren ili nakon mjesec dana kada studenti i zaborave
što su pisali u kolokviju/ispitu. Smatram da bi se to moglo popraviti ili angažirati pomoć oko ispravljanja istih.

Profesorica potiče aktivnost na satu, te se uvijek trudi proširiti vokabular učenika, daje dobru kritiku i lijepo se izražava

Profesorica pristupačna i poštena. Nastava je bila zanimljiva i profesorica ulaže trud. Stvarno sve pohvale

Profesorica redovno kasni i oduzima vrijeme od nastave seminara, ne drži se dogovorenog termina nadoknade. Gradivo prolazi
letimično i nejasno.

Profesorica redovno kasni na nastavu, i odgađa sate koje ne nadoknađujemo. Sadržaj koji radimo s profesoricom nam nije povezan
sa sadržajem kolegija.

Profesorica se jako trudi da svi shvatimo gradivo i ulaže mnogo truda.

Profesorica se na iznimno kreativan način trudi izlagati nastavno gradivo što cijenim.

Profesorica se stvarno trudi da nam na što bolji i kvalitetniji način prenese nastavno gradivo. Kratkim provjerama nas ,,tjera" da učimo
kontinuirano što nije loše. Omogućuje i parcjalni usmeni ispit što je svakako poticaj za učenje.

Profesorica se trudi približiti nama studentima, potiče znatiželju, alternativne načine rješavanja problema, te aktivnost. Uvijek
objašnjava pojmove pomoću primjera koji bi nama bili bliski!

Profesorica Suzana Antunović, po mom mišljenju, ima najbolji pristup prema studentima i najbolje objašnjava gradivo te se trudi svaki
put obrazložiti sve što nam stvara nedoumice.

Profesorica sve detaljno i razumljivo objasni, sve pohvale. Samo je kolokvij bio malo težak :(

Profesorica Tanja je vrlo pristupačna, puna poštovanja prema svojim studentima i obavlja svoj posao na najbolji mogući način.

Profesorica temeljito objašnjava gradivo i odgovara na sva naša pitanja!

Profesorica uvijek vrlo ugodna i prijateljski raspoložena, gradivo objašnjava na jasan i na (uglavnom) zanimljiv način drago mi je što je
jedna od glavnih profesorica na nastavničkom
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Profesorica vrlo jasno izlaže gradivo, iako je gradivo poprilično zahtjevno. Nedostaje komunikacije sa studentima, ali kvalitetnim
iznošenjem gradiva se to nadomjesti.

Profesorica zadaje zadatke koje nisu dovoljno detaljno definirani.

Profesorica zna kako pristupiti i dočarati gradivo.

Profesorica Ćurković je odlična, izvrsno objašnjava i ulaže puno truda u nastavu. Kolokviji su primjerene težine, u skladu s onim što je
odrađeno na nastavi. Usmeni ispit je također dobar, osobno mi je drago što na početku izvučemo tri pitanja, jer tada znamo što nas
čeka. Smatram da pitanja na usmenom nisu teška, ali predlažem da razmotrite mogućnost polaganja teorijskog dijela preko kolokvija
(da imamo pismene kolokvije iz teorije, isto kao što imamo i iz zadataka).

Profesorice ima jako mnogo razumijevanja za svoje studente te im izlazi u susret kada je potrebno. Uz to je jako dobar predavač i daje
jasne upute kako nešto napraviti i ponavlja sto puta ako je potrebno

Profesoricu Fredotović smatram jednom od najboljih edukatora na fakultetu. Slušam kod nje nekoliko predmeta i vježbi, od kojih su
neke prilično kompleksne za shvatiti i mnogo mogu zahvaliti profesoričinoj visokoj razini metodike. Pohvalila bih tečnost predavanja,
jasnoću objašnjenja koja točno cilja nerafinirani studentski um te susretljivost za sva naša pitanja.

Profesor jako kvalitetno objašnjava koncepte kolegija te je lako pratiti nastavu s obzirom da je u 8 ujutro

Profesor jasno i glasno objašnjava nastavno gradivo.

Profesor je jako jasan i vidi se da voli ono sto radi sto je jako bitno. Otvoren je za potanja ali vidi se manjak iskustva

Profesor Jelić je zaista jedan vrlo kvalitetan profesor koji nastoji studentima što kvalitetnije iznijeti gradivo da svima bude jasno i uvijek
je otvoren za eventualna pitanja te mu je bodovanje ispita zaista pošteno.

Profesor je nekada prepametan za nas studente pa za nas nove stvari svrsta u njemu trivijalne, ali se s vremenom pohvata sve...
Svakako je veliki poticaj za učenje kao primjer znanja!

Profesor je pristupačan i ulaže trud u nastavu. Sve pohvale.

Profesor je stvarno odličan, ali više je do gradiva predmeta koje je malo konfuzno ali vjerujem da je to samo dok se svi "ne uhodamo"

Profesor je uvijek komunikativan i pošten te se prilagođava sposobnostima studenta pojedinačno.

Profesor je vrlo dobar i razuman. upoznaje nas s tjelovježbom i kratka predavanja su zanimljiva i edukativna

Profesor kojeg vrlo rado slušam!

Profesor kvalitetno prolazi kroz gradivo. Videi su korisni i zaintrigiraju studente tijekom nastave.

Profesor na jednostavan i svima razumljiv način objašnjava gradivo. Uvijek spreman na pitanja i objašnjenja istih. Svaka pohvala za
zalaganje!

Profesor Nejašmić je odličan profesor koji shvaća da studenti imaju obaveze i iz drugih predmeta te pazi da ne preoptereti studente, a
u isto vrijeme traži onaj rad od studenata upravo onakvim kakav bi trebao biti za ovaj predmet.

Profesor odlicno predaje

Profesorova predavanja su vrlo interesantna, edukativna i jasna.

Profesor Peko je odličan profesor koji je uvijek spreman pomoći studentima i zato ga izrazito cijenim!

Profesor previše brza u objašnjavanju i preskače bitne korake za razumijevanje.

Profesor prilagodi brzinu predavanja tako da je lakše za shvatiti, ali vremenom zbog količine gradiva i monotonosti takvog tempa
postane naporno za slušati. Malene promjene u brzini i volumenu glasa bi znatno pomogle koncentraciji studenata pri slušanju.

Profesor PUNO kasni na nastavu (npr. Profesor je na nastavu koja je počela u 8:15 došao u 9:07).
Način izvođenja nastave koju je profesor postavio ne valja (nema zimskih i ljetnih rokova, imamo parcijalne ispite iz teorije i vježbi te
blic testove koji ukupno iznose 90 bodova, a za prolaz je potrebno 60 ).

Profesor Radić predobro objašnjava i strpljiv je. Samo pohvale.

Profesor se jako trudi što bolje objasniti svo gradivo. Sviđa što je profesor vrlo organiziran i što pokazuje jako puno razumijevanja što
se nažalost ne može reći za sve ostale profesore. Čini mi se da se podijela bodova u cijelom kolegiju u startu nije baš dobro napravila
tj ne sviđa mi se što kolokviji odnosno parcijalni ispiti nose samo 15 bodova a zadaci su težinski, po mom mišljenju, vrlo slični onima
koji su prošlih godina nosili 100 bodova.

Profesor točno zna o čemu student govori kada student upita nešto te brzo da vrlo jasan odgovor.

Profesor vodi brigu o svakom studentu. Pristup odičan.

Programiranje je samo po sebi zahtjevno, no nastavnica olakšava ovaj kolegij.

Rezultati kolokvija se cekaju predugo (2 tjedna+), koncept kolegija je dobro zamisljen s ciljem poboljsanja, ali lose realiziran.
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Same pohvale profesorici. Na laki i jednostavan način objašnjava teže lekcije te je uvijek pri ruci ako nešto treba detaljnije objasnit.

Same pohvale za profesoricu. Na jednostavan način nam objašnjava cjeline i pristupačna je ako imamo neka dodatna pitanja ili ako
nam nešto treba detaljnije objasnit ili ponovit.

Samo bi bilo lijepo da testovi iz svake cjeline traju po 20 minuta umjesto 15.

Samo pohvale (2 Counts)

Sasvim uredno sve. Točno što se očekuje od sata tjelesnog.

Sati su dosta zanimljivi, jedina zamjerka je što grupni načini izvršavanja zadataka ne funkcioniraju na idealan način

Satovi su dinamični i zabavni. Pohvale profesoru na odličnom radu.

Sistematično i detaljno tumačenje, sve pohvale
Jedina mana je brzina izvođenja, možda je profesor previše brz

Skripta bi se trebala popraviti

Smatram da bi nastavnik/suradnik mogao biti malo pristupacniji.

Smatram da bi profesorica trebala na razumljiviji način objašnjavat gradivo jer se po prvi put služimo ovim programom te ovim
gradivom.

smatram da je jedna od boljih profesorica što se tiće odnosa sa studentima te da joj je iznimno mnogo stalo do studenata. Jedina mi je
zamjerka da je nekada prebrza

Smatram da je profesor Dražen Kustura jedan od najboljih profesora na fakultetu koji se najviše zalaže za kvalitetno prenošenje
znanja. Jedina primjedba je što nema više ovakvih profesora...

Smatram da je profesorica Klaričić Bakula definitivno primjer koji treba biti postavljen ostalim profesorima/profesoricama kako na
smjeru Matematika tako i cijelom PMFu. Profesorica je otvorena za sva pitanja i maksimalno približi gradivo svakom studentu.

Smatram da nije logično imati vremensko ograničenje na Moodle testovima. Iako to pomaže sa spriječavanjem prepisivanja s
interneta, nije dovoljno vremena za logički razmisliti o zadatcima. Osim toga, nelogična je nemogućnost povratka na prethodni
zadatak. Ponekad neki zadatak zahtijeva više vremena pa bi bilo dobro moći prvo riješiti lakše zadatke, a težima se posvetiti pri kraju.
Zadnje, mislim da bi rezultati testova trebali biti uvijek vidljivi tako da je lakše naučiti na svojim greškama.

S obzirom da je predmet dosta suhoparan i većinom nezanimljiv studentima matematike,bilo bi dobro da profesorica daje što više
primjera iz fizike i znanosti općenito s obzirom da kolegij spada u područje primijenjene matematike . Profesorica to pokušava,ali misli
da općenito studenti "čiste" matematike ne vole fiziku što je istina primjerice i za mene,ali su mi s druge strane primjeri iz fizike bili
nešto što sam zapamtio i definitivno najzanimljiviji dio predavanja.

Studenti ne vole dolaziti iz nekog razloga na predavanja kod profesorice Tee, ali ja osobno nemam zamjerke. Odlična je ravnoteža
pristupačne, prijateljske i profesionalne atmosfere. Profesorica ima tendenciju sporijeg predavanja, ali usprkost toga drži pažnju i
stvara prostor studentima za shvaćanje. Vjerujem da studenti ne dolaze zbog uvodnih predavanja na kojemu su se obrađivale
trivijalne stvari te navodim to kao naputak neupućenosti većine studenata u kvalitetu sati sadašnjih predavanja kako ne bi stvarali
rezultati anketa lošu sliku.

Stvarno sam razmisljao i trudio se navesti pozitivne strane predavanja, ali ne ide. Na predavanjima profesorica nekada nije sigurna sto
govori te zna proci par minuta da se ona sjeti sto je krivo napravila. Mislim da je mozda jos neiskusna da drzi ovako vazan predmet.
Razumijem da je ovo tezak predmet i da ga je tesko shvatiti ali profesorica jako lose objasnjava kao da se nije dobro pripremila za
predavanje.

Super je što pored predavanja i vježbi imamo i video predavanja koja i kasnije uvijek možemo pogledati ako smo nešto iz gradiva
propustili ili zaboravili.

Super objasnjava

Super objašnjava, pomaže uvijek, potiče razmišljanje i ne osuđuje ako krivo odgovorite.

Super objašnjava gradivo, unosi pozitivnu energiju u učionicu.

Super otvoren profesor, sretan sam što mi drži nastavu.

Super profesor. Trudi se što bolje pojasniti gradivo studentima.

Super profesorica

Suzana je najbolja

Svaka cast. Po meni najbolji profesor. Uvijek se trudi da nam ne bude dosadno da ne rjesavamo suhoparno zadatke. Ubaci neku salu
i nesto iz stvarnog zivota. Potice nas da ne razmisljamo samo kako rjesiti zadatke nego sto sve stoji iza toga. Sve je razumljivo i sto je
najvaznije zanimljivo. Ocjena 100/100

Svaka čast na entuzijazmu i nastojanjima koje imate, ali cijela priča pada u vodu onda kada krenete računati naše obaveze po broju
ECTS-a koje predmet nosi. Kad bi se tako gledali svi predmeti zajedno i zbrajalo vrijeme koje je potrebno utrošiti na svakog od njih što
za prisustva uživo, domaće radove i sl. praktički ne bi imali kad ni spavati, a kamoli što drugo. Matematički se vrlo lako provjeri. I sami



Prirodoslovno-matematički fakultet, zbirni izvještaj, 1. semestar 2023-2024

04.03.2024 evasys Evaluation Page 14

zadatci nekad nisu ravnomjerno raspoređeni što s jedne strane razumijem, ali u trenutku kada dan ipo prije saznamo na koji način će
se "nadoknada" održati, onda to stvarno prelazi granice normale.

Svaka čast nastavnici jedna od rijetkih koja zna predmet.

Sve 5, možda samo kod dualnosti riješiti jedan/dva primjera zadatka vise :)

Sve je korektno

Sve je ok (2 Counts)

Sve je super

Sve je super!

Sve je super, samo trebamo proći više zadataka za vježbu!

Sve najbolje

Sve odlicno, osim sto profesorica kasni na sat.

Sve odlično!!

Sve perfektno!

Sve pohvale (4 Counts)

Sve pohvale! (4 Counts)

sve pohvale!!!

Sve pohvale,!

Sve pohvale, ali ne kaže se ,,da li" nego ,,je li" ili se napravi inverzija čestice ,,li", ovisno o rečenici.

Sve pohvale, među najboljim profesorima na fakultetu! Svako predavanje učini što zanimljivijim na način da povezuje gradivo sa svime
što će nam u budućem poslu trebati. Ne čita tekst s prezentacije nego sve smisleno tumači te se iz toga vidi da mu je stalo da
shvatimo gradivo.

Sve pohvale, sadržaj nastave je zanimljiv zahvaljujući profesorici. Izuzetno je točna i uvijek na vrijeme za predavanja. Poštena je i
nastava je izvrsna.

Sve pohvale najboljoj profesorici Suzani Antunović!

Sve pohvale našoj Flori!

Sve pohvale profesorici!

Sve pohvale profesorici! Jako otvorena i zainteresirana za svoj predmet. Uvijek pronalazi zanimljive načine da nam približi gradivo.

Sve pohvale profesorici.

Sve pohvale ta profesoricu

Sve pohvale za dodatna pojašnjenja metoda s ranijih kolegija tijekom vježbi.
Predložio bih učitavanje rješenja s vježbi na elearning, bilo kao cjelokupni dokument ili pojedinačno za sve vježbe da bi se olakšalo
samostalno učenje. Također, mislim da bi bilo dobro učitati rješenja vježbi par dana prije samih vježbi. Na taj način bi studenti mogli
inicijalno preći gradivo pa bi praćenje nastave bilo lakše.

Sve pohvale za mladog profesora. I veliki plus za prijateljski pristup između studenta i profesora!

Sve pohvale za način izvođenja nastave, objašnjavanje i truda da studenti što bolje razumiju gradivo.

Sve pohvale za profesora Kusturu.

Sve super

Sve super!

Sve super!!

sve super, bas je ugodna atmosfera i profesor je vrlo strpljiv

Sve super, jedino malo loš prijenos znanja otežava učenje.

Sve super, moglo bi malo brze

Sve super, odlicno objasnjava, moze malo sporiji tempo
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Sve super.

Sve superr

Sve top.

Sve što se čini teškim i neshvatljivim zbog profesorice se čini kao mačji kašalj

Sviđa mi se što ne moram sudjelovati na predavanjima nego od kuće sama kad god i kako god mi paše vježbati i pratiti gradivo. Sviđa
mi se što se pišu tjedni testovi i što su teži od kolokvija. Skripta je jako dobra i odlično mi je pomogla pripremiti se za kolokvij.

Sviđa mi se što profesor daje dosta primjera i što gradivo obrađuje polaganim tempom što olakšava praćenje nastave

Testići su super.

Testovi koje ne znas rijesiti oduzmu veci dio sata.
Umjesto da nas se necem zapravo uci

To nenji knedla...

Top

Top, ovde godine je top nastava.

Trudi se, enruzijastican i sposoban prenijeti zanje i taj entuzijazam na nas, izrazito motivira.

Trudi se, entuzijastičan i sposoban prenijeti taj entuzijazam, kao i znanje na studente

Ubrzano tumačenje i detaljno objašnjavanje trivijalnih stvari

Ukinit matematiku

U nekim situacijama ni mi ni profesorica ne bi shvatili sto se događa. Na vježbama bi radili isto što smo i s profesorom na seminaru
jedino što to ne bi izgledalo kao ponavljanje za nas već tutorial za profesoricu. Profesorica je stvarno simpatična i nikakve primjedbe
za nju osobno jedinio bi predložila da se ubuduće provjeri ima li profesor znanje i kompeticije voditi vježbe prije nego li ga se stavi da
vodi iste.

U redu je, ali fali dinamike tokom predavanja.

Uvijek nervozna, viče i radimo blok sat bez pauze.

Uz profesora Jelica i Perana, najbolji profesor. Sve je razumljivo i profesorica se trudi sto bolje objasniti. Nemam sto vise napisati
ocjena 100/100.

Vidi se da profesor voli svoj posao i izvrsno ga radi. Samo pohvale.

Više životnih primjera za bolje razumijevanje.

Vjezbe su dinamicne, profesor Dino nas zaintrigira za gradivo i na zanimljivi nacin nam objasni zadatke. Sve pohvale!

Vrijedna profesorica puna znanja. Dostupna je uvijek za razgovor sa studentima i trudi se izložiti nam gradivo.

Vrlo dobar

Vrlo jednostavan i lako razumljiv, postepeno i detaljno prolazi kroz gradivo, pogotovo dokaze.

Vrlo zanimljiv nastavnik i predavač, sve pohvale 5 od 5
Jedina primjedba je relativno brzo tumačenje dokaza(po mom mišljenju). Možda bi bilo bolje povećati udio objašnjavanja
nematematičkim rječnikom

Zadatke treba riješiti do kraja!

Zahvaljujem profesorici što nas je "bacila u vatru" prezentiranja pred kolegama, mislim da više nitko od nas ne bi trebao imati tremu
prilikom prezentiranja. Tako da je to još jedan benefita ovoga kolegija.

Zahvaljujem se profesorici Apostolskoj na susretljivosti i strpljenu koje iskazuje studentima iz predavanja u predavanje <3

zanimljiva i jasna, odlicno objasni gradivo te nas potice na rad

Zanimljiva predavanja, sve pohvale

Zanimljivi sati za sportaše i one koji to nisu

Zena je teza ikona, sve pohvale i zelim joj najbolje

Zgodan muskarac

Čekanje na rezultate traje predugo. Ako je profesorica zatrpana poslom(zbog velikog broja studenata),  bilo bi dobro kad bi se taj
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problem barem djelomično rješio da asistenti na neki način sudjeluju u ispravljanju(npr. da pogledaju kome program nista ne ispisuje ili
kome je sve tocno pa da se tako barem dio smanji tako bi kriterij ostao isti za sve studente). Profesorica je to čekanje kompenzirala
(detaljno ispravila testove) što je jako pohvalno, ali nadam se da je jasno da to bude doista stresno, pogotovo kad trebamo organizirati
više pisanih i usmenih ispita na rokovima.

Čini mi se da zadaci koji su ostavljeni za domaći rad nekad spadaju u posebne slučajeve ili su možda i teži pa bi ih bilo bolje riješiti na
satu, a neke druge, jednostavnije, ostaviti da studenti riješe sami.

Što se tiče demonstratorice nema primjedbi. Što se tiče predmeta i zahtjeva na kolokviju apsolutno nevjerovatno da se cijeli zadatak
negira zbog greške na papiru. Mislim da je crtanje na papiru najgori mogući oblik izrade zadataka obzirom da se radi o informatici, ili
bar da se priznaju neki bodovi, a ne da se traži da je na papiru skroz točno urađen zadatak da bi se uopće pogledao dio koji bi trebao
biti najvažniji.

Želim pohvaliti prof. Luciju Bročić za 100-postotnu predanost radu i razumljivost izlaganja gradiva.

Želio bih pohvaliti način na koji nastavnik predaje jer da on to lošije predaje predmet bi bio puno dosadniji, a ovako se uvijek na
predavanjima čuju i neke zanimljivosti koje na kraju kolegij čine zanimljivim.

Žena zna znanje

??? ??


